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                                                       PROTOKÓŁ  Nr IV/2018                     
z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 28 grudnia  2018 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 1000  do godziny 1103. Obradom 

przewodniczył Pan Leszek Krzelowski Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyli wszyscy (  potwierdzenie logowania  załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pan Dominik Łukasik Wójt Gminy Wodzisław, pani 

Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław,  kierownicy jednostek organizacyjnych 

gminy, oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4,5, do 

protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2018-2024, 

b) zmian  w budżecie Gminy Wodzisław na 2018r., 

c) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki takiej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemniki o określonej 

pojemności,  

d) zmiany uchwały Nr IX/53/07 Rady Gminy Wodzisław z dnia 31 sierpnia 2007 roku 

w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Ziemia 

Jędrzejowska- Gryf”, 

e) zmiany uchwały Nr VI/36/2015 Rady Gminy Wodzisław z dnia 28 kwietnia 2015 

roku w sprawie przystąpienia Gminy Wodzisław do Stowarzyszenia Świętokrzyska 

Rybacka Lokalna Grupa Działania”, 

f) zmiany uchwały Nr XXVIII/189/09 Rady Gminy Wodzisław z dnia 18 września 2009 

roku w sprawie przystąpienia Gminy Wodzisław do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Rybacka ”Jędrzejowska Ryba”. 

     8.   Sprawy różne. 

     9.   Zamknięcie obrad sesji. 
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Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Czwartą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył Przewodniczący  

Rady Gminy pan Leszek Krzelowski  wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram 

czwartą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. Radni potwierdzili elektronicznie 

swoją obecność- załącznik 6 do protokołu.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad przewodniczący rady zaproponował radną Urszulę Kowalczyk. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Sekretarzem obrad została radna Urszula Kowalczyk. 

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący rady przedstawił wniosek pana wójta dot. wprowadzenia do 

porządku obrad 4 projektów uchwał ( wniosek stanowi załącznik nr 7 do protokołu). Dodał, 

przedmiotowe projekty uchwał były omawiane w dniu dzisiejszym na posiedzeniu Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przewodniczący rady poinformował, że radni będą głosować imiennie za pomocą 

urządzeń do głosowania. Na oddanie głosu radny ma 20s.  

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                  

w sprawie zmiany porządku obrad. 

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu brało udział 15 radnych. Za 

głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Stwierdził, że rada gminy 

większością bezwzględną  przyjęła zmianę porządku obrad - załącznik z głosowania nr 8 

do protokołu. 

Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie : 

-  projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemniki                        

o określonej pojemności będzie omawiany w punkcie 7 litera „c”, 

-projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr IX/53/07 Rady Gminy Wodzisław z dnia                   

31 sierpnia 2007 roku w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

„Ziemia Jędrzejowska- Gryf”,7 litera „d”, 
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- projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr VI/36/2015 Rady Gminy Wodzisław z dnia 

28 kwietnia 2015 roku w sprawie przystąpienia Gminy Wodzisław do Stowarzyszenia 

Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania będzie omawiany w punkcie 7 litera „e”,  

- projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/189/09 Rady Gminy Wodzisław z dnia 

18 września 2009 roku w sprawie przystąpienia Gminy Wodzisław do Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Rybacka ”Jędrzejowska Ryba”, będzie omawiany w punkcie 7 litera „f”. 

Więcej propozycji zmiany porządku obrad ani  uwag  nie zgłoszono.  

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                 

w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu brało udział 15 radnych. Za 

głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0.  

Przewodniczący rady gminy stwierdził, że rada gminy większością bezwzględną  

przyjęła  porządek obrad - załącznik z głosowania nr 9 do protokołu. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 Przewodniczący rady poinformował zebranych, że projekt protokołu z obrad 

poprzedniej sesji ( Nr III/2018 z   sesji  Rady Gminy z dnia 11 grudnia 2018 roku) był 

dostępny w biurze rady oraz ba stronie BIP urzędu. Do chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji 

nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki.   

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan wójt przedstawił sprawozdanie- załącznik nr 10 do protokołu.  

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacji, zapytań nie złożono. 

  Pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekty uchwał były omówione na 

posiedzeniu komisji rozwoju i otrzymały pozytywną opinię ( opinie stanowią załącznik nr 11  

do protokołu). 
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a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na  lata 2018-2024,  przedstawiła Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 13 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie  podjęła uchwałę                 

- Nr IV/20/2018 - w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Wodzisław na  lata 2018-2024. 

b) projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Gminy Wodzisław na 2018 r., przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 15 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie   podjęła uchwałę                  

- Nr IV/21/2018 - w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2018 r. 

c) projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemniki                    

o określonej pojemności, przedstawiła pani Agnieszka Marzec podinspektor d.s. gospodarki 

odpadami komunalnymi ( projekt stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

Radny Adam Zieleniec zauważył, że stawka będzie 2,5 krotnie wyższa. Było                         

8 przetargów i rada stoi tak naprawdę pod ścianą. Stwierdził, że tak naprawdę nie wiadomo 

co by się stało gdyby wszystkie rady powiedziały nie. Przypomniał, że kiedyś firmy musiały 

składać kalkulacje tj. skąd wynikają takie stawki, a teraz nie ma takiego obowiązku. Obecnie 

oferent składa ofertę na 1 mln. zł , a rada stoi pod ścianą.  

Sołtys wsi Stara Olszówka zauważył, że do tej pory czy śmieci były oddawane czy nie 

była comiesięczna opłata. Sołtys pytał, czy teraz będzie to zmienione bo gdy gospodarstwo 

zamieszkuje jedna osoba i kosz zapełnia przez trzy miesiące to czy nadal będzie płacić co 

miesiąc. 
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Pani Agnieszka Marzec wyjaśniła, że zgodnie z ustawą opłata naliczana jest na 

podstawie ilości osób zamieszkujących nieruchomość i nieważne jest czy oddaje śmieci w 

ciągu miesiąca.  

Sołtys wsi Lubcza stwierdził, że wszędzie zarabia się na śmieciach gdyż są to 

surowce wtórne. Wiadome że odpady niesegregowane są kosztowne ale szkło czy plastik da 

się odzyskać i można mieć z tego dochody. U nas jednak tak się nie da. 

Pan Roman Sokołowski poinformował, że czuje niesmak z powodu tak dużej 

podwyżki. Wcześniej myślał, że można wprowadzać co roku stopniowe podwyżki ale okazało 

się że gmina nie może na tym zarabiać. Pytał, czy gmina nie liczy się z tym, że wiele osób 

będzie unikało zapłaty za śmieci bo ich nie będzie na to stać. Podwyżka jest jednak w całej 

Polsce i tak naprawdę że w naszej gminie do tej pory opłaty były bardzo niskie przyjmie je 

gdyż  nie ma innego wyjścia. Pan Sokołowski pytał, co w przypadku gdyby zapłacił za cały 

rok z góry po starej cenie czy będzie korekta.  

Pani Agnieszka Marzec wyjaśniła, że nie ma takiej możliwości bo opłaty będą 

naliczone po nowych stawkach tj. każdy mieszkaniec otrzyma informację z naliczoną nową 

stawką. Odnośnie obaw dot. nie płacenia należności za odpady po nowych stawkach pani 

Marzec poinformowała, że już teraz przy niskich opłatach jest problem i trzeba się liczyć                  

z tym, że będą problemy ale na pewno będą stosowane rozwiązania, które zmuszą 

mieszkańców do zapłacenia.  

Pani skarbnik poinformowała, że na koniec listopada należności z tytułu opłat za 

śmieci wynosiły 113.000zł. a zaległości 45.000zł. i dotyczą również lat poprzednich. 

Wyjaśniła, że po wejściu ustawy nie było przepisów dot. egzekucji należności i było to różnie 

interpretowane.  Dopiero w 2016 roku weszła możliwość wysyłania tytułów wykonawczych                 

i upomnień i jest to robione. Występują protokoły nieściągalności bo komornicy uważają, że 

nie ma z czego ściągną. Sołtysi na naradach mają przedstawiane informacje                                   

o zaległościach w poszczególnych miejscowościach.  

Sołtys wsi Sielec pytał, czy forma TAMAX była jedyną firmą,  która przystąpiła do przetargu.  

Pani Agnieszka Marzec poinformowała, że w ostatnim przetargu brała oprócz 

TAMAX-u firma MPO Kraków ale ich oferta wynosiła ponad 1 mln.zł. Wcześniej                                

w przetargach brała udział firma EKON oraz TRAS-BUD ale ich oferty były również bardzo 

wysokie. Osoby zainteresowane mogą zapoznać się z wynikami przetargów.  

Sołtys wsi Mieronice pytała, które stawki będą obowiązywać tj. 9,50zł. i 18,00zł. czy 

30,00 zł. za pojemnik 120l. 
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Pani Agnieszka Marzec wyjaśniła, że stawki 9,50zł. i 18,00zł. bo dot. terenów 

zamieszkałych, a opłaty za pojemniki naliczane są dla firm, szkół czy innych instytucji. Gmina 

przejęła obowiązek odbioru odpadów nie tylko od osób fizycznych ale i prawnych.  

Sołtys wsi Mieronice zauważyła, że są osoby które w ogóle nie płacą za odbiór 

odpadów i powinno się to sprawdzić.    

Pani Agnieszka Marzec poinformowała, że jest to sprawdzane na bieżąco, a w tym 

roku wysłano ponad 100 wezwań do złożenia deklaracji. Sprawdzane to jest na podstawie 

liczby osób zameldowanych w ewidencji ludności. Prosiła aby zgłaszać gdy zaistnieje 

przypadek nie złożenia deklaracji. Następnie pani Marzec przedstawiła informację                             

o przeprowadzonych przetargach.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 17 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 1. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie   podjęła uchwałę                  

- Nr IV/22/2018 - w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty i ustalenia stawki opłaty za 

pojemniki o określonej pojemności. 

 

d) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/53/07 Rady Gminy Wodzisław z dnia 31 

sierpnia 2007 roku w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

„Ziemia Jędrzejowska- Gryf”, przedstawiła radna Urszula Kowalczyk- sekretarz obrad                       

( projekt stanowi załącznik nr 18 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 19 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie   podjęła uchwałę                  

- Nr IV/23/2018 - w sprawie zmiany uchwały Nr IX/53/07 Rady Gminy Wodzisław z dnia 

31 sierpnia 2007 roku w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania „Ziemia Jędrzejowska- Gryf”, 
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e) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/36/2015 Rady Gminy Wodzisław z dnia 

28 kwietnia 2015 roku w sprawie przystąpienia Gminy Wodzisław do Stowarzyszenia 

Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania”, przedstawiła radna Urszula Kowalczyk- 

sekretarz obrad ( projekt stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 21 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie   podjęła uchwałę                  

- Nr IV/24/2018 - w sprawie zmiany uchwały Nr VI/36/2015 Rady Gminy Wodzisław z 

dnia 28 kwietnia 2015 roku w sprawie przystąpienia Gminy Wodzisław do 

Stowarzyszenia Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania. 

 

f) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/189/09 Rady Gminy Wodzisław z 

dnia 18 września 2009 roku w sprawie przystąpienia Gminy Wodzisław do Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Rybacka ”Jędrzejowska Ryba”, przedstawiła radna Urszula Kowalczyk- 

sekretarz obrad ( projekt stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 23 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie   podjęła uchwałę                  

- Nr IV/25/2018 - w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/189/09 Rady Gminy Wodzisław z 

dnia 18 września 2009 roku w sprawie przystąpienia Gminy Wodzisław do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka ”Jędrzejowska Ryba. 

 

Pkt. 8. Sprawy różne.  

Sołtys wsi Ludwinów zauważył, że na sali posiedzeń są źle ustawione stołki tj. są 

puste gdyż nie można do nich dojść. 

Pan Roman Sokołowski odnosząc się do uwagi sołtysa wsi Ludwinów stwierdził, że 

stołki są tak ustawione żeby sprawdzić otyłość. Następnie odniósł się do sposobu 

głosowania przez radnych i zaproponował, żeby oprócz głosowania za pomocą urządzeń 
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radni podnosili rękę podobnie jak w sejmie. Pan Sokołowski zaproponował aby na sali 

posiedzeń powiesić zegar, a gdy gminy nie będzie stać na jego zakup to osobiście go 

ufunduje. Kończą wypowiedź pan Sokołowski w formie wiersza  złożył wszystkim życzenia.  

Pkt. 9.  Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący  Rady Gminy 

pan Leszek Krzelowski podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady 

wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam czwartą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Nagranie sesji stanowi załącznik nr  24 do protokołu. 

 

          Protokolant                        Sekretarz Obrad     Przewodniczący Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /          / Urszula Kowalczyk /                   /Leszek Krzelowski  / 

 

 

 

 

 


